金融监管研究

FINANCIAL REGULATION RESEARCH

12 2014年 ^{总第36期}

- 中国宏观审慎监管工具和政策协调的有效性研究 / 廖岷 林学冠 寇宏
- 商业银行实施巴塞尔协议Ⅲ高级法的模型风险及其管理 / 中国银行风险管理部课题组
- 基于复杂网络的银企间信贷风险传染机制研究/刘晓星 夏丹
- 我国金融业营业税改增值税问题研究 / 人民银行西安分行课题组

目录

中国宏观审慎监管工具和政策协调的有效性研究 / 廖岷 林学冠 窓宏
商业银行实施巴塞尔协议Ⅲ高级法的模型风险及其管理 /中国银行风险管理部课题组24
基于复杂网络的银企间信贷风险传染机制研究
商业银行存款竞争: 趋势、挑战与应对研究 / 杨金荣54
我国金融业营业税改增值税问题研究 /人民银行西安分行课题组66
基于金融功能的互联网金融模式评估
互联网视角下农村普惠金融实现路径研究 ——基于重庆农村金融服务的调研
罗婷婷 张艺
金融监管政策动态107

CONTENTS

The Efficiency of China's Macroprudential Regulatory Tools and Policy Coordination	
LIAO Min, LIN Xueguan, KOU Hong	1
The Model Risks of Commercial Banks to Apply the Advanced Approache	s of Basel
Accord Ⅲ and the Management of the Risks	
The Research Team at Risk Management Department of Bank of China	24
The Mechanisms of Credit Risk Contagion between Banks and Firms: An A	nalysis Based
on the Complex Network Theory	
Liu Xiaoxing, Xia Dan	37
Competing for Deposits of Commercial Banks: Trend, Challenge, and Co	ountermeasures
YANG Jinrong	54
A Study on the Issue of Replacing Business Tax with Value-Added Tax in	the Financial
Sector	
The Research Team of Xi'an Office, People's Bank of China	66
An Evaluation of Internet Finance Patterns Based on Financial Function	s
ZHAO Jingjing, LIU Sa	83
A New Path of Developing Rural Inclusive Finance from the Perspective	of the Internet
A Study Based on a Survey on Chongqing's Rural Financial Services	
LUO Tingting, ZHANG Yi	95
Financial Regulatory Policy Updates	107

ISSN 2095-3291



RMB:20元